
Licensed events held under the rules of the Canadian Kennel Club, open to all Retrievers, Barbet, Irish Water Spaniels,
and Standard Poodles.

Ces concours sont assujettis aux  règlements du Club Canin Canadien et sont ouvert à  toutes les  races de Rapporteurs,
Barbet, d’Épagneuls d’Eau Irlandais et de Caniches Standard

STAKES AND JUDGES / CATEGORIES ET JUGES
*SUBJECT TO CHANGE PENDING CKC APPROVAL*

EXHIBITORS AND PARTICIPANTS SHOULD NOTE THAT PUBLISHED PREMIUM LISTS MAY NOT BE FINAL

*SUJET À CHANGER EN ATTENTE DE L'APPROBATION DU CCC*
LES EXPOSANTS ET LES PARTICIPANTS DEVRAIENT NOTER QUE LES LISTES PREMIUM PUBLIÉES PEUVENT NE PAS ÊTRE FINALES

Limited to 30 dogs total, and/or 25 people (whatever may come first) in adherence to public health
guidelines

Limité à 30 chiens au total et/ou 25 personnes (selon la première éventualité) conformément aux
directives de santé publique

Saturday, July 24 2021/samedi 24 Juillet 2021

Master --7:30am-- $55.00
John Kuepferling, Pierrefonds, QC

Gary Ridout, Whitney, ON

Senior      -- After Junior Land -- $50.00
John Kuepferling, Pierrefonds, QC

Gary Ridout, Whitney, ON

Junior       -- After Master Land --           $45.00
Raymond Bougie, ON

Gary Ridout, Whitney, ON

Sunday, July 25 2021/dimanche 25 Juillet 2021

Master --7:30am-- $55.00
Ross Mclaughlin, Clayton, ON

William Kennedy, Harrowsmith, ON

Senior      -- After Junior Land -- $50.00
Ross Mclaughlin, Clayton, ON

William Kennedy, Harrowsmith, ON

Junior       -- After Master Land --           $45.00
Ross Mclaughlin, Clayton, ON
Kimberly Pardy, Ottawa, ON



Hunt Test Committee  /  Comité du Licencie
Hunt Test Chair: Kelly Crosbie
Hunt Test Secretary: Jessica Doyle
Chief Marshall: Kelly Crosbie

Protest Committee: Holly Greco,
Angela Chamberlain, Laura Rance

Club Officers  /  Officiers du Club
President: Laura Scott
Vice-President: Darwin Boles
Secretary: Pam Martin
Treasurer: Jessica Doyle

CANADIAN KENNEL CLUB
Executive Director Jeff Cornett
200 Ronson Drive, Suite 400
Etobicoke, Ontario
M9W 5Z9

CKC Area Director:
Alistair Sutherland
zone5director@ckc.ca

Jessica Doyle
145 Spruce Crescent, Carleton Place, Ont, K7C 3P1
e-mail: Jessicacaroldoyle@gmail.com
Phone:613-668-7296

Please mail entries to above address so that they arrive prior to MIDNIGHT MONDAY, July 19 2021
Fax is not available.
SVP  assurez que les formes d’inscription envoyee par la poste arrivent avant MINUIT LUNDI le 19 Juillet. Il n y a
pas le fax disponible.

CKC Entry Form:
https://www.ckc.ca/en/Files/Forms/Shows-Trials/Exhibitors/Retriever-Hunt-Test-Official-Entry-Form

ATTENTION FOREIGN EXHIBITORS
Please note that fees are due and payable in Canadian dollars.  Due to consistently fluctuating currency rates, discounted
cheques will not be accepted.  Personal cheques will be accepted, however, they are to be payable in Canadian funds.  If
you send a cheque in U.S. funds, it must be made out for the full amount of the entry and no exchange will be refunded to
the exhibitor.  Please do not mark cheques "Payable in Canadian Funds" or "At Par".  They will not be cleared by the
banks. To simplify the process, we urge that you purchase bank drafts or money orders payable in Canadian funds. Your
understanding and co-operation is appreciated.  Thank you.

À L’ATTENTION DES EXPOSANTS ETRANGERS
Veuillez prendre note que les droits sont dus et payables en dollars canadiens. En raison de la fluctuation des taux
monétaires, les chèques actualisés ne sont pas acceptés. Les chèques personnels sont acceptés, mais ils doivent être
payables en devises canadiennes. Si vous envoyez un chèque en devises américaines, le chèque doit être au montant
total des droits d’inscription, et vous ne recevrez aucun remboursement pour compenser la différence entre les deux
devises. Veuillez ne pas inscrire «payable en devises canadiennes» ou «au pair» sur le chèque; le chèque ne sera pas
accepté par la banque. Pour simplifier le processus, nous exhortons l’achat de traites bancaires ou de mandats en
devises canadiennes.  Votre compréhension et votre collaboration sont appréciées.  Merci.

NATIONAL MASTER HUNT TEST: The Ottawa Valley Golden Retriever Club is a member in
good standing with the Canadian National Master Retriever Club.

Club Ottawa Valley Golden Retriever est membre en règle avec le Club Canadian National
Maître Rapporteur. 

mailto:Jessicacaroldoyle@gmail.com
https://www.ckc.ca/en/Files/Forms/Shows-Trials/Exhibitors/Retriever-Hunt-Test-Official-Entry-Form


INDIGNITIES Chap 19 Sect 19.7: It shall be the duty and obligation of the event giving club to see that a judge, club
official, volunteer, or any participant at a hunt test held under these regulations, is not subject to any indignities.  The Hunt
test Committee Chair shall promptly report to the CKC any infringement of this regulation and the Discipline Committee
shall have the authority to take such action as it deems fit on receipt of a report indicating that this has occurred.

Le club organisateur de l’épreuve a l’obligation et le devoir de veiller a ce qu’aucun juge, membre de comité executive du
club, bénévole ou participant à une épreuve de chasse tenue en vertu des presents règlements ne fasse l’objet d’une
indignité quelconque.  Le président du comité de l’épreuve de chasse doit, dans les plus brefs délais, signaler au CCC
toute infraction à ce règlement.  Sur réception d’un rapport signalant qu’il y a eu une telle infraction, le Comité de
discipline aura pouvir d’agir de la facon qu’il jugera appropriée.

CKC NON-MEMBER PARTICIPATION FEE:

● An annual non-member participation fee for awards and titles will be charged to a Canadian non-member of CKC.
The fee will match the ERN fee.

● In order to protect the awards/titles earned, the non-member will have a choice either to become a CKC member or to
pay the non-member participation fee.  Failure to comply within 30 days of notification will cause all awards and titles
to be cancelled.

● These fees apply only to dogs wholly owned by non-CKC members and are not applicable to CKC members.

DROIT DE PARTICIPATION POUR NON-MEMBERS CCC

● Les Canadiens qui ne sont pas membres du CCC doivent payer un droit de participation annuel pour non-membre
pour tout prix et titre.  Le droit sera le même que le droit prélevé pour un numéro d’inscription à l’événement.

● Pour protéger les prix et les titres obtenus, un non-membre doit choisir soit de devenir membre du CCC, soit de payer
le droit de participation pour non-membre. Le non-respect de cette obligation dans un délai de 30 jours de la
notification en traînera l’annulation de tous les prix et les titres obtenus.

● Ces droits ne s’appliquent qu’aux chiens qui sont la propriété exclusive des non-membres du CCC. Ils ne sont pas
exigés pour les membres du CCC.

GAME: Ducks, Pheasants, and Pigeons may be used.
RUNNING ORDER: Will be determined by draw.
LISTING FEE: $10 plus HST ($11.30) per dog is required for a dog not listed with the CKC
NON MEMBER FEE/CKC FEE: $64.00 plus HST ($72.32)
BITCHES: Bitches in season may not run. Entry fees will be refunded when a veterinarian’s

certificate is presented before the start of the test.
CKC ROSETTES: Rosettes will be presented Saturday night at supper and Sunday following the conclusion

of the stakes.
There will be no tailgate or lunch provided. Please bring your own, & follow the public health guidelines.

OISEAUX Canards, faisant, et pigeons seront utilisés.
ORDRE DE DEPART: Sera determine par tirage.
FRAIS SUPPLEMENTAURE: 10,00$ plus HST (11,30$) par chien d’ont le numéro d’enregistrement CCC ne figure pas

sur l’inscription.
CCC DROIT DE PARTICIPATION POUR NON-MEMBRE: 64,00$ plus HST (72,32$)

FEMELLE: Aucunne femelle en période de chaleur ne pourra compétitionner. Un remboursement
sera accordé dans le cas ou un certificat vétérinaire est soumis avant le début du test.

CCC RUBANS: Les rubans seront remis le samdi soir et le dimanche à la fin de la compétition.
Il n'y aura pas de hayon ni de déjeuner fourni. Veuillez apporter le vôtre et respecter les consignes de
santé publique.



ACCOMMODATIONS:

Camping will be available for $25, no hook-ups.  Camping est disponible au quartier général pour 25$, sans hook-ups.

Baron’s Motel, Hwy 7, Carleton Place 7 West Motel, Hwy 7, Carleton Place
(613) 257-4002 (613) 257-5666

Hay Shore Camping, Lakeside Dr, Carleton Place
(613) 253-5253 Perth Plaza Motel, 40 Dufferin St, Perth, ON K7H 3A6

(613) 264-1022
Aquarius Motel, 17518 ON-7, Perth, ON K7H 2S1
(613) 267-4261

Tay Inn, 125 Dufferin St, Perth, ON K7H 3A5
(613) 267-3300

Headquarters/ quartier général -2082 Black Creek Rd Lanark, ON K0G 1K0 (Kelly 613-285-6137)

Catalogues and maps of test sites will be available at Headquarters and online.  Des catalogues et des cartes de sites de
test seront disponibles au quartier général et online.

Vets On Call – Mississippi Veterinary Services, 2789 Hwy 29.S, Pakenham (613)624-5554 
-  Perth veterinary Clinic 118 Sunset Blvd, Perth, ON K7H 3C6 (613) 267-7373

Map one From Ottawa

-Ottawa, Ontario
-Get on Trans-Canada Hwy/ON-417 W
-Follow Trans-Canada Hwy/ON-417 W to March Rd/Ottawa Regional Rd 49. Take exit 155 from Trans-Canada Hwy/ON-417 W
-Continue on March Rd. Take Wolf Grove Rd/Lanark County Rd 16 and French Line to Black Creek Rd in Lanark Highlands
-2082 Black Creek Rd Lanark, ON K0G 1K0

Map from Toronto



-Toronto, Ontario
-Get on Don Valley Pkwy N
-Take ON-401 E, ON-115 N and Trans-Canada Hwy/ON-7 to Maberly Main St in Maberly
-Take Elphin-Maberly Rd/County Rd 36, McDonalds Corners Rd/Route 12, Watsons Corners Rd/County Rd 8 and Route 511 to Black
Creek Rd in Lanark Highlands
-2082 Black Creek Rd Lanark, ON K0G 1K0


